
 
 
Det har kommit till styrelsens kännedom att det varit några medlemmar som inte 
tycker att vår bingoverksamhet följt regler och riktlinjer. Därför vill vi klargöra vår 
ståndpunkt gällande vår bingoverksamhet.  
 
Vid styrelsemötet i augusti 2023 informerade Anders Bergzén om att det fanns 
intresse för att starta bingo-spel på söndagar. Vid månadsmötet i oktober lämnades 
information till medlemmarna om att vi skulle starta på försök. Efter månadsmötet tog 
vi i styrelsen beslut att köra en testperiod fram till årsmötet 2024 och slutredovisning 
av bingon skulle ske efter årsmötet.  
 
Aktiviteten med bingo har fått bra respons från våra medlemmar vilket gör att en 
fortsättning är efterlängtad. Då styrelsen varit medveten om alla turerna gällande 
bingoverksamheten under hela perioden kan vi enbart säga att hela styrelsen har 
fullt förtroende för alla inblandade. Anders har vårt fulla förtroende som ordförande.  
 
I detta styrelsemöte deltog inte vår styrelseordförande Anders Bergzén.  
 
Samtliga deltagande styrelseledamöter har godkänt denna skrivelse.  
 
 
 
 
 
 
 
 


